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Karlo Passoni 
Pred kakim mesecem in pol je prišlo do sestanka med predstavniki Občine Brda in Pošte Slovenije 
d.d. v zadevi ohranitve pošte v Kojskem. Zanima ga, kako je s tem, ali obstaja možnost, da se pošta 
ohrani in kaj se zgodi s poštno številko.  
Direktorica OU 
Pošta Slovenije, d.o.o., Področje investicij in nabave, Slomškov trg 10, 2500 Maribor, je dne 12. 4. 
2017, objavila  Javno povabilo za zbiranje nezavezujočih informativnih ponudb za različne pogodbene 
pošte, med drugim tudi za 5211 Kojsko. Po naših informacijah se je na razpis prijavila Vinska klet 
»Goriška brda« z. o. o. Drugih informacij o morebitnih drugih kandidatih za prevzem pogodbene pošte 
v Kojskem, oz. v kakšni fazi je izbirni postopek občina v tem trenutku nima.  
  
Oskar Kristančič 
1. Preveri naj se, kaj se dogaja na cesti Golo Brdo – Senik. Večkrat prihaja do daljše zapore ceste. 

Izvajajo se nekakšni treningi z avtomobili. Postavljeni so redarji in table v italijanskem jeziku.    
2. V zadnjem času se opaža vedno več krčitve gozdov v spodnjih Brdih – kdo izdaja dovoljenja za 

krčenje gozdov?  
Ad.1. Oddelek za okolje in prostor  
Cesta Senik - Golo Brdo je regionalna cesta v državni lasti. Občina Brda ne izdaja dovoljenj za zaporo 
ceste  oziroma uporabo omenjene državne ceste niti ni o njih s strani Direkcije Republike Slovenije za 
infrastrukturo obveščena. 
Ad. 2. Oddelek za okolje in prostor  
Občina ni pristojna za izdajo dovoljenj za krčenje gozdov. Omenjena dovoljenja izdaja Zavod za 
gozdove Slovenije v skladu z veljavno zakonodajo. Občini Brda so odločbe poslane le v vednost. 
 
Kostja Jelinčič  
V zvezi s pošto v Kojskem ima občinska uprava vso podporo svetnikov, da vztraja pri njeni 
ohranitvi. Meni, da bo morala občina prevzeti določeno odgovornost in mogoče tudi finančno 
breme.  
Direktorica OU 
Odgovor podan pri svetniku Karlu Passoniju. 
 
 
Lilijana Kastelic 
Občinsko upravo seznani o počeni kanalizacijski cevi na odseku od krožišča proti Bevkovi ulici in 
vrtcu na Dobrovem, iz katere tud neznansko smrdi. Tudi do samega jaška je zelo nevarno, saj je 
veliko lukenj in v bodoče bi bilo potrebno razmišljati o postavitvi konkretne ograje.   
Oddelek za okolje in prostor 
Zadevo smo si ogledali na terenu skupaj z predstavnikom javnega podjetja Vodovodi in kanalizacija iz 
Nove Gorice. Na podlagi danega opisa nismo opazili počene kanalizacijske cevi, pa tudi na utrjenih 
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javnih površinah nismo zaznali nepravilnosti. Neprijetne vonjave smo zaznali iz zaraščenega terena 
pod cesto kamor naj bi se iztekala meteorna kanalizacija in verjetno še kaj drugega. Javno podjetje je 
na tem odseku že izvedlo deratizacijo. Postavljena je bila tudi opozorilna tabla o prepovedi odlaganja 
odpadkov. Izvajalec javne službe bo na tem odseku izvedel čiščenje kanalizacije in preveril njeno 
stanje. 
 
Damjan Birtič 
Predlaga, da se po zaključku investicije v središču Dobrovega poskrbi za ozelenitev trga.  
Direktorica OU 
Skladno s predlogom projektanta in dogovorom z ravnateljico OŠ Dobrovo, se bo ob robu zelenice 
pred šolo izvedla zasaditev gredice z sivko ter rožmarinom. Na trgu so predvidena okrasna korita. 
 
Boris Šfiligoj 
Zanima ga, kako je s postopkom preimenovanja Osnovne šole Dobrovo.  
Anita Manfreda pojasni, da je občinska uprava storila vse potrebno in šolo o pobudi tudi obvestila. 
Sedaj je na potezi Svet zavoda OŠ Dobrovo, da sprejme ustrezen sklep. Čim bo Občina Brda sklep 
prejela, bo tudi peljala postopke naprej.  
 
Edbin Erzetič 
 Kako je s postopkom razlastitve pločnika v Kojskem?  
Oddelek za okolje in prostor  
Povedati moramo, da je pred pričetkom postopka razlastitve potrebno zaključiti postopek 
EVIDENTIRANJA UREJENE MEJE, ker meja še ni urejena.  
Postopek je bil začet leta 2010 na zahtevo Direkcije RS za ceste in Občine Brda. Ker se takrat stranki 
Šilar Savina in Starc Vilma s predlaganim potekom meje nista strinjali in ni bilo moč doseči nobenega 
dogovora o drugačnem poteku meje je geodetska uprava pozvala obe stranki, da v določenem roku 
začnejo sodni postopek ureditve meje pred pristojnim sodiščem. Stranki Šilar Savina in Starc Vilma 
sta na pristojnem sodišču vložili predlog za sodno določitev meje, predlog pa je sodišče kasneje 
umaknilo in postopek ustavilo, ker omenjeni stranki nista plačali predujma, ki jima ga je določilo 
sodišče.  
Strokovne službe Občine Brda so pri pristojni geodetski upravi preverile v kakšni fazi je postopek 
evidentiranja omenjene meje in ugotovile, da postopek evidentiranja urejene meje še ni bil zaključen. 
Po posredovanju smo dne 8. 5. 2017, prejeli ODLOČBO o evidentirani urejeni meji. Po preteku 
pritožbenega roka oziroma po pridobljeni pravnomočnosti bomo strankama Šilar Savini in Starc Vilmi 
podali predlog izravnave meje tako, da se površino, ki jo z zunanjo ureditvijo objekta zasedata na 
zemljišču občinske ceste nadomesti s površino, ki je potrebna za dokončanje pločnika. V kolikor bosta 
stranki predlog zavrnili, bomo zadevo prijavili medobčinskemu inšpektorju in Direkcijo RS za 
infrastrukturo nemudoma pozvali, da prične s postopkom razlastitve. 
 
 
 
            
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
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